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 20/01/2025פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

גבעת עדה שהתקיימה ביום   ישיבת הנהלת מועצת בנימינה  בלשכת ראש    20/01/2025שני  פרוטוקול 

 . המועצה

 ראש המועצה  - גיל חנניה משתתפים: 

 

 חברי הנהלה:

 

,  אביטל תבור  ,  ענת חולי,שושנית עציון    ,שלמי פרץ,  ליאור זיוון,  דפנה לב ארי

 . מיכל אורון עזני, נסקי'רוז  יאסת , ארזטע נ

 

 עדרו: נ

 

 . , יגאל שחר שוורצמן, תמיר יונגרדרור לוי

 וות מקצועי: צ

 

 מנכ"ל  - שי קדם

 גזבר  - י אבישי יצחק

 מנהל אגף שפ"מ  - רגב גולן

 מהנדס  -מלטר  יואב

 חק"ר מנהל אגף  –אבנר  ארז

 יועמ"ש   - עו"ד דן נחליאלי

 

 

 סדר היום:על 

 .דיון לרבות החלטה - תב"רים . 1

 . דיון לרבות החלטה בנוגע לנציג המליאה בועדת הבחירות -. בחירת רב ישובי 2

 . דיון ללא החלטה -. הליך בחירת מועצה דתית 3

 . דיון ללא החלטה -.ר: הסבר אודות רישום לשנת תשפ"ו למוסדות החינוך ". מנהל אגף ח 4

 . המועצה. עדכוני ראש  5

 

 

 

 

 

 ,בברכה

 גיל חנניה 

 ראש המועצה 
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 החלטות:

 

, למעט 2025בינואר    27מאשרת את נספח התב"רים לישיבת מליאה    נהלת המועצהה .1

 .  985תב"ר 

הבחירות לבחירת   לנציגה בועדת  ,שלמי פרץחבר המועצה,  בוחרת את   הנהלת המועצה .2

 . ( )ב(4. )א( ) 7רב ישוב בהתאם לתקנה 
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 מהלך הדיון:

 

 :דיון ללא החלטה -ר: הסבר אודות רישום לשנת תשפ"ו למוסדות החינוך "מנהל אגף חק .1

בכל מסגרת  מצב כמויות התלמידים    את  חברי ההנהלהר, סקר בפני  "מנהל אגף חק .א

 הליך הרישום למוסדות החינוך לשנת תשפ"ו.  להרציונאל  ואת

 –הסוגיות הבאות   בנוסף יבדקו .ב

 –סקר המתנ"ס על שביעות הרצון ממערך הצהרונים יועבר לחברי ההנהלה   •

 .ר"באחריות מנהל אגף חק

מנכ"ל   • עם  לפגישה  יופנו  הצהרונים  של  מייצגים  ומשתמשות  משתמשים 

 .באחריות שושנית עציון – המועצה 

החינוך  • העבודה    אגף  תכנית  במסגרת  ל תבחן  הגנים  אפשרות  מסגרות  גיוון 

ר  "באחריות מנהל אגף חק  – )דוגמת גן יער, גן אנתרופוסופי, גן מונטיסורי(  

 .ומנכ"ל המועצה

 :לרבות החלטהדיון  -תב"רים  .2

 גזבר המועצה סקר בפני החברים את נספח התב"רים.   .א

 .ניתן מענה מפורט לשאלות שהעלו חברי המועצה טרם הישיבה ובמהלך הישיבה .ב

 פרוייקט המורשת, שבגינו התבקש תב"ר ייעודי.ראש המועצה הציג את  .ג

 , שנגרע לבקשת גורמי המקצוע במועצה, מסיבות תכנוניות.  985מספר   תב"ר .ד

, למעט  2025בינואר    27החלטה: הנהלת המועצה מאשרת את נספח התב"רים לישיבת מליאה  

 . 985תב"ר 

 

 : דיון לרבות החלטה בנוגע לנציג המליאה בועדת הבחירות -בחירת רב ישובי  .3

   .הישובימנכ"ל המועצה סקר את הליך בחירת הרב  .4

 . 2024- התשפ"ה בהתאם לתקנות שירותי הדת היהודיים )בחירת רבני עיר(

יחפה  בכדי שלא    למינוי רב   בחירות הועדת  ו ראש המועצה מבקש כי נכנס לתהליך בחירת   .5

   .... עלינו רב חיצוני

המועצה   .6 הישובראש  רב  כי  תפיסתו  את  לה הציג  מתוך  יצריך  המושבות   רבניבחר 

ם שנים מיותורם מיונוש יםמי שחי.כהפועלים שנים רבות בעתות שמחה, אבל ושיגרה 

לתושבים  ,מתוך אהבה למקום יםופועל  את הקהילות פיםרבות לכלל הקהילות ומשק

 לעת הזו למושבות. הכי נכון   "עשה לך רב" שהושרש ע"י חז"ל המושג  .ולתורה

  אם המועצה נדרשוב  ראש המועצההם שמחים בעמדת  י  חברי ההנהלה הדגישו כ   גם

י שהרב  נכון  ישובי,  ברב  במועצה לבחור  הפועלים  המקומיים  הרבנים  מבין  בחר 

 ובקהילותיה שנים רבות.  

עדת הבחירות בהתאם לתקנות  ווראש המועצה מבקש למנות את מנכ"ל המועצה לנציגו ב  .7

 .2024- התשפ"ה שירותי הדת היהודיים )בחירת רבני עיר(
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נציג/ת  חברי   .8 לתפקיד  חשאית  להצבעה  עצמם  העמידו  חולי  וענת  פרץ  שלמי  ההנהלה 

 קולות.   3 –קולות, ענת חולי  5 –שלמי פרץ ועדת הבחירות.  והמועצה ב 

האפשרות   .9 תיבחן  המועצה,  ראש  חברי  ולולמנות  החוקית  לבקשת  שני  הבחירות  עדת 

היועץ המשפטי באחריות  בדיקה    המנכ"ל שי קדם(-ג ראש הרשות  )במקום נצי  – קואליציה  

 .של המועצה

עדת הבחירות לבחירת  והנהלת המועצה בוחרת את חבר המועצה, שלמי פרץ, לנציגה בוהחלטה:  

 ( )ב(. 4. )א( ) 7רב ישוב בהתאם לתקנה 

 

 :דיון ללא החלטה  -הליך בחירת מועצה דתית  .10

 מועצה דתית. מנכ"ל המועצה סקר את הליך בחירת  .א

המועצה   .ב שביעות  ראש  את  ושיקף  הפעולה  משיתוף  הדתית    מפעילותרצונו  המועצה 

,שביעות רצון זו מקבלת ביטוי גם בקרב רבני המושבות   בראשות הממונה ריבי אדרי 

 ,הבלניות וכלל הציבור  ,גבאי בתי הכנסת 

הממונה   .ג של  מתפקודה  רבה  רצון  שביעות  לנוכח  כי  המשתתפים  כלל  על  הוסכם 

בשלב  האריך את כהונתה,  ריבי אדרי, ולנוכח ההבנה כי שר הדתות מבקש להנוכחית,  

 אין ההנהלה מעוניינת בקידום הליך בחירת מועצה דתית.  זה 

ההנהלה .ד חברי  השנה  תוזמן  לבקשת  אדרי  בהמשך  את   ,ריבי  ההנהלה  בפני  להציג 

 .לשכת מנכ"לבאחריות  –פעילותה כממונת המועצה הדתית 

 : עדכוני ראש המועצה .11

בצער משפחתו של והשתתפות חברי ועובדי המועצה  ראש המועצה הביע השתתפותו   .א

 . אב המשפחהאליהו יגאל שוורצמן באבלה על פטירתו של  חבר המועצה 

 ראש המועצה עדכן בנוגע לסוגיית האכיפה של רוכלות בלתי חוקית ברחבי המועצה.   .ב

 סטטוטוריים ים  יראש המועצה עדכן בנוגע להליכים תכנונ .ג

 :נוספים .12

 – הסוגיות הבאות יבדקו י .א

מתכנסים  התקנת   • בה  האוטובוס  בתחנת  הגנה  בעמודי  יציאתם  תלמידים 

 .מבאחריות מנהל אגף שפ" –ממקיף "כרמים" 

מכבדות, לשימוש  פנייה לממונים על בתי העלמין לרכישת מערכות הגברת קול   •

 .באחריות מנכ"ל המועצה –במהלך לוויות ואזכרות 

  –  2025תבוצע במסגרת שיפוצי הקיץ לשנת   רצפת אולם בית ספר גבעב טיפול •

 .מהנדס המועצהבאחריות 

 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה, 

 גיל חנניה 

 ראש המועצה           


